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P R O T O K Ó Ł  Nr 34/17 

z posiedzenia komisji Społecznej Rady Gminy Suwałki 

w dniu 16 sierpnia 2017 roku 

 

Posiedzenie odbyło się dnia 16 sierpnia 2017 roku w Urzędzie Gminy Suwałki, przy                              

ul. Świerkowej 45   w godz. 1000 – 1200.                           

Obecni na posiedzeniu:                                                                       

1. Stefan Mackiewicz                                             

2. Lucyna Golubek                                    

3. Marian Sawicki                                              

4. Adam Nieszczerzewicz 

Nieobecny Grzegorz Moroz. 

Ponadto udział wzięli: Tadeusz Chołko - Wójt Gminy Suwałki, Zbigniew Mackiewicz – 

Sekretarz Gminy Suwałki, Katarzyna Jabłońska – Kierownik ref. ds. Planowania 

Przestrzennego, Anna Walijewska – Maksymowicz, Kazimierz Walijewski - Przedstawiciele 

Fundacji „Zwierzęta Niczyje”. 

                                                             

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

3. Przedstawienie informacji o wykonaniu budżetu Gminy Suwałki, informacji                                   

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2017 rok. 

4. Omówienie projektów uchwał w sprawie przystąpienia  do sporządzenia planów 

zagospodarowania przestrzennego: części wsi Stary Folwark i części obrębów 

geodezyjnych Czarnakowizna i Potasznia. 

5. Spotkanie z przedstawicielami „Zwierzęta niczyje” w sprawie zmian w opiece nad 

bezdomnymi zwierzętami. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1                                  

Otwarcie posiedzenia          

Przewodniczący Komisji Społecznej – Stefan Mackiewicz otworzył posiedzenie komisji.           

Stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy czterech członków Komisji, podejmowane opinie, 

wnioski są prawomocne.  

                                                                                                                                                                          

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

Do protokół  Nr 33/17 z posiedzenia Komisji Społecznej z dnia 14 lipca 2017 r. nie wniesiono 

uwag, wobec czego protokół został przyjęty.   

 

Ad. 3 

Przedstawienie informacji o wykonaniu budżetu Gminy Suwałki, informacji                                        

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2017 rok. 
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Ewa Sienkiewicz – Z-ca Skarbnika Gminy zapoznała Komisję z uchwałą Nr RIO.V-00320-

4/17 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Suwałki informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2017 roku  – opinia pozytywna.  

Komisja zapoznała się z informacją o wykonaniu budżetu Gminy Suwałki za 2017 rok. Komisja 

do informacji nie wniosła uwag  i przyjęła je jednogłośnie.  

                                                          

Ad. 4 

Omówienie projektów uchwał w sprawie przystąpienia  do sporządzenia planów 

zagospodarowania przestrzennego: części wsi Stary Folwark i części obrębów 

geodezyjnych Czarnakowizna i Potasznia. 

Katarzyna Jabłońska - Kierownik Ref. ds. Planowania Przestrzennego zapoznała z projektami 

uchwał: 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Stary Folwark w Gminie Suwałki; 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obrębów geodezyjnych Czarnakowizna i Potasznia w Gminie 

Suwałki.   Część zmian wynika z tego, że linia 400 kV jest już wybudowana, a poprzednie 

zapisy w tymże planie obejmowały tereny pod budowę linii energetycznej.  

Komisja pozytywnie opiniuje powyższe projekty uchwał.      

                                                                         

Ad. 5 

Spotkanie z przedstawicielami „Zwierzęta niczyje” w sprawie zmian w opiece nad 

bezdomnymi zwierzętami. 

Przedstawiciele Fundacji „Zwierzęta Niczyje” zapoznali Komisję w sprawie przejęcia opieki 

nad zwierzętami. Głównym celem działania jest zwiększenie liczby adopcji. Z obserwacji ich 

wynika, że na chwilę obecną w schronisku „Sianożęć” jest za mało zaangażowania w promocję, 

która skutkowałaby zwiększeniem adopcji. Przedstawiciele Fundacji zapoznali z ewentualnymi 

możliwościami stworzenia schroniska na terenie gminy we współpracy z miastem. Głównym 

celem tego przedsięwzięcia jest obniżenie kosztów jakie wydatkowane  są z budżetu gminy na 

coroczne utrzymanie psów.  

Komisja stoi na stanowisku, że temat jest rozwojowy i należy dokonać dokładnego wyliczenia 

kosztów jakie związane będą  z otworzeniem nowego schroniska i powrócić do rozmów. 

                                                                                                                                                            

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia. 

Stefan Mackiewicz - Przewodniczący Komisji Społecznej podziękował zebranym za udział, po 

czym zakończył posiedzenie. 

 

Protokołował:        Przewodniczący Komisji:  

…………………………….                                                 ……………………………….. 

 


